
Protokół Nr 7/15
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej  Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu

18 czerwca 2015 r.

I część posiedzenia odbyła się w siedzibie Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Słupsku. 
1. Sprawy regulaminowe.

- stwierdzenie quorum
Przewodniczący  Komisji  Jan  Lange  przywitał  wszystkich  przybyłych  na  posiedzenie
Komisji. Stwierdził, że w sali obrad jest quorum wymagane przy podejmowaniu wniosków
i wyrażaniu opinii.
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.)
- przyjęcie porządku obrad
Przypomniał, że wraz z zawiadomieniem radni otrzymali proponowany porządek obrad.
(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy są do niego wnioski lub uwagi.
Wobec braku uwag i wniosków poddał pod głosowanie nw. porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2.  Informacja  o  Funkcjonowaniu  Schroniska  dla  Bezdomnych  Zwierząt  w  Słupsku  pod
pieczą OTOZ ANIMALS.
3. Wypracowanie i przedłożenie wniosków do budżetu miasta na 2016 rok.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.
Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania
jednogłośnie (5 głosów za) przyjęła do realizacji powyższy porządek obrad.

- protokół  z  posiedzenia 21 maja 2015 r. wyłożono do wglądu.

2. Informacja o Funkcjonowaniu Schroniska dla bezdomnych Zwierząt w Słupsku pod
pieczą OTOZ ANIMALS.
(Materiały na ww. temat stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.)
Prezentację multimedialną na temat funkcjonowania Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt
w Słupsku zaprezentowała Kierownik Schroniska Anna Strąk.
W  dyskusji  udział  wzięli: Przewodniczący  Komisji  Jan  Lange,  Radny  Jarosław
Teodorowicz, Radny Tadeusz Bobrowski, Radny Paweł Szewczyk, Radny Andrzej Obecny,
Prokurent OTOZ Animals Paweł Gebert.
Wyjaśnień udzielał: Z-ca prezydenta Miasta Marek Biernacki.
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   po zapoznaniu się  z ww.
informacją, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania (3 głosy za,  1 głos przeciw, 1 głos
wstrzymujący  się) wystąpiła do Prezydenta Miasta z wnioskiem o przedstawienie do końca
2015 r.  roku koncepcji  wyceny działki,  na  której  znajduje się  Schronisko dla  Zwierząt,
pozwalającą  na   dokonanie  ewentualnych  zmian w budżecie  Miasta  Słupska  idących w
kierunku relokacji placówki.

3. Wypracowanie i przedłożenie wniosków do budżetu miasta na 2016 r.
(Materiał dotyczący ww. tematu stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.)
W  dyskusji  udział  wzięli: Przewodniczący  Komisji  Jan  Lange,  Główny  Specjalista
ds. gospodarki mieszkaniowej w PoM Marta Bursztynowicz,  Radny Tadeusz Bobrowski,
Radny Paweł Szewczyk.
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania, jednogłośnie (4 głosy za) wystąpiła z wnioskiem o umieszczenie w projekcie
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budżetu miasta Słupska na 2016 r. następujących zadań:
- remonty mieszkań komunalnych („pustostanów”) z przeznaczeniem na przygotowanie ich
do zasiedlenia – 3 200 000 zł,
- porządkowanie zapleczy budynków - rewitalizacja podwórek z uwzględnieniem wyburzeń
komórek, garaży itp. - 500 000 zł.
Ponadto Przewodniczący Komisji przypomniał o braku odpowiedzi na wniosek skierowany
do  Komisji  Finansów  o  przekazanie  rankingu  ulic  przewidzianych  do  remontu.
Zaproponował również, aby ewentualne inne wnioski członków Komisji do budżetu miasta
Słupska na 2016 r. przesłać mu na skrzynkę e-mailową.

4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
-  opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  rozwiązania  Rejonowego  Zarządu
Inwestycji Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Słupsku (druk Nr 13/31),

W  dyskusji  udział  wzięli: Przewodniczący  Komisji  Jan  Lange,  Radny  Jarosław
Teodorowicz, Radny Paweł Szewczyk, Radny Tadeusz Bobrowski, Radny Andrzej Obecny.
Wyjaśnień udzielali: Z-ca Prezydenta Krystyna Danilecka Wojewódzka,  Z-ca Prezydenta
Marek Biernacki, Dyrektor Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości Ryszard
Kurpiel, Prezes PGM Sp. z o.o. Mariusz Junak.
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   w drodze dyskusji w wyniku
głosowania    (1 głos za,  3 głosy wstrzymujący się) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt
uchwały.
- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia referendum gminnego
dotyczącego  lokalizacji  elementów  amerykańskiego  systemu  przeciwrakietowego
w miejscowości Redzikowo (położonej na terenie gminy Słupsk), graniczącej bezpośrednio
z Miastem Słupsk (druk Nr 13/1),

W dyskusji  udział  wzięli: Przewodniczący Komisji  Jan Lange,  Radny Paweł  Szewczyk,
Radny J.Teodorowicz.
Wyjaśnień udzielał: Prezes Stowarzyszenia Nasz Słupsk Aleksander Jacek.
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania   (1 głos  za, 1 głos przeciw, 2 głosy wstrzymujące się) nie wyraziła opinii –
głosowanie nierozstrzygnięte.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi
Miasta Słupska za rok 2014 (druk Nr 13/4),
W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Komisji Jan Lange, Radny Tadeusz Bobrowski.
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   w drodze dyskusji w wyniku
głosowania  (2 głosy za,  1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący się) zaopiniowała pozytywnie
ww. projekt uchwały.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego
zawartego  pomiędzy  Gminą  Miejską  Słupsk  a  Gminą  Kobylnica  i  Gminą  Słupsk
dotyczącego  wspólnej  realizacji  Projektu  pn.  „Program  gospodarki  wodno-ściekowej
w rejonie Słupska” (druk Nr 13/19),
Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku   w  wyniku  głosowania,
jednogłośnie   (4 głosy  za), zaopiniowała ww. projekt pozytywnie.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany realizacji inwestycji pn. Budowa
Parku Wodnego Centrum Rekreacji, Sportu i Rehabilitacji w Słupsku (b/n druku),
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(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.)
W dyskusji  udział  wzięli: Radny  Tadeusz  Bobrowski,  Radny  Paweł  Szewczyk,  Radny
Jarosław Teodorowicz.
Wyjaśnień udzielał: Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki.
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   w drodze dyskusji w wyniku
głosowania    (2 głosy przeciw,  2 głosy wstrzymujące się) zaopiniowała negatywnie ww.
projekt uchwały.

5. Sprawy bieżące.
-  informacja na temat  prywatyzacji  PGK Sp. z  o.o.  (Radni otrzymali  materiał  w formie
elektronicznej).
Przewodniczący  Komisji  Jan  Lange  zaproponował  przeniesienie  ww.  tematu  na  inne
posiedzenie,  po  przedłożeniu   wszystkich  niezbędnych  dokumentów  i  stanowiska
Prezydenta Miasta w sprawie.
Komisja, przez aklamację zaakceptowała ww. propozycję.
-  pismo  pracowników  Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej  w  Słupsku  w  sprawie
restrukturyzacji,
Komisja zapoznała się z ww. pismem.
Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła:   Przewodniczący Komisji
Ilona Czechowicz

Jan Lange
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